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• Valg af dirigent. 
• Erik åbner General forsamlingen da formanden er forsinket grundet jubileum. 
• Torben valgt som dirigent 
• Torben anerkender at GF er lovlig varslet 

 
• Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 
• Erik læser beretningen op som stedfortræder for formanden 
• 7 bestyrelses møder og 8 hovedgruppemøder afholdt 
• Stor fokus på fællesskab på tværs af havnene 
• Stram økonomi styring sikrede vellykket husprojekt 
• Bestyrelsen takker hele husgruppen for deres engagement i hele husprojektet 
• Bestyrelsen takker Aubo for deres hjælp til køkken 
• Bestyrelsen takker Kenn for sit hårde arbejde som havnefoged 
• Klubben fyldte 90år og afholdt vellykket reception og sommerfest 
• Løsning med vinterbaderne som låner toilet i år mod at vinterbaderne betaler trappe 

over diget i skællet mellem klubberne. 
• Overskud på cirka 120.000kr 
• Budget er balanceret. 
• Formanden takker af til medlemmerne og takker for et godt samarbejde igennem 

årene. 
• Henrik Grønbech spørger til hvor mange der står på ventelisten? 
• Erik fortæller at det er en fælles liste på tværs af alle 3 havne og derved ikke muligt at 

give et antal kun for yderhavnen. 
• Beretningen accepteret og lukket af dirigenten. 

 
 
 

• Fremlæggelse af det reviderede regnskab.  
• Erik præsenterer regnskabet for 2024 
• Godt resultat for året som kun var 1800kr under budgetteret. 
• Lidt flere gæstesejlere end budgetteret men håb om flere i fremtiden. 
• Drifts omkostninger laver end forventet grundet laver strøm priser end budgetteret. 
• Budget overskredet grundet reception og rejsegilde som ikke var budgetteret for. 
• Hensættelser fortsat til oprensning og ny bro 
• Samlet overskud på 121.000 som er højere end forventet. 
• Hus byggeri belaster ikke drift omkostningerne i år. 
• Aktiver er nu både kontant beholdning og klubhus. Hus vurdering er sat til 

byggeomkostning da der ikke findes oSentlig vurdering endnu. 
• Passiver dækker afdrag og hensættelser til klub hus 



• Penge til gode hos skat for momsregnskab. 
• Hans Fossing spørger om der stadig er lys på broen? 
• Erik svarer at havnen ikke er lukket endnu 
• Henrik Grønbech spørges om vinterbadernes depositum? 
• Erik svarer at depositum er for at dække skader på klubhuset 
• Jess beretter at der er meget sand i indgangen til klubhuset fra Vinterbaderne. 
• Bestyrelsen vil tage fat i vinterbaderne og præcisere behov for at passe på huset. 
• Frank spørger om hensættelser til huset? 
• Erik forklarer at der er en separat post til vedligeholdelse af huset under den normale 

drift 
• Kenn spørger om der er fejl i terrasse døren? 
• Mads fortæller at Velfac er opmærksomme og vil sende en service medarbejder ud for 

at fikse. 
• Regnskabet er hermed godkendt 

 
 
 

• Fastsættelse af budget for det nye regnskabsår. 
 

• Erik gennemgår det nye budget som er sendt ud. 
• Budgettet er konservativ sat som i øvrige år 
• Gæstepladser er på samme niveau som sidste år 
• Ingen kontingent forhøjelse i år 
• Forventet overskud på 7000kr 
• Budget er balanceret 
• Spørgsmål om hvor lang tid bro 1 kan holde? 
• Erik svarer at der ikke er en professional vurdering på levetid og at man vil forsøge at 

skifte i etaper hvor det er mest krævet. 
• Lotte spørger til strømforbrug i klubhuset? 
• Erik svarer at man ikke 100% kan vide om forbruget holder da klubhus er nyt. Budgettet 

er et skøn. 
• Jess spørger om man kan få zone inddelt lys i klubhuset? 
• Jesper foreslår at man kan samle op med en opsamlingsrunde for at se hvad der 

fungerer optimalt og hvad der skal justeres på. 
• Carsten vil samle ting ved huset op til foråret så vi får det hele samlet. Medlemmer 

sender ind til Carsten. 
• Budgettet er godkendt. 

 
• Valg af formand, som også er repræsentant til NSK´s hovedbestyrelse. (Christian 

Hasner opstiller). 
 

• Kun 1 medlem er stillet op.  
 

• Christian valgt ind 



 
• Valg af afdelingskasserer. (Erik er på genvalg). 

 
• Kun erik er opstillet 

 
• Erik er valgt ind 

 
 
 

• Valg af 4 øvrige bestyrelsesmedlemmer. (Ét medlem på valg, mens 3 er på 
genvalg). 

• Mads Christensen stiller op som kandidat 
• Ingen modkandidat til Mads 
• Michael, Kim, Rene og Mads er valgt ind 

 
 
 

• Valg af 2 revisorer. 
• Lotte genopstiller 
• Kenn opstiller 
• Kenn og Lotte valgt ind 

 
 

• Valg af 1 suppleant til bestyrelsen. 
• Lotte melder sig som suppleant 
• Lotte valgt ind 

 
 
 

• Valg af 1 revisor suppleant. 
• Karl melder sig som revisor suppleant 
• Karl valgt ind 

 
 

• Eventuelt, herunder kåring af årets medlem 
• Kenn fortæller at ved skuret er der en brønd. Forslag om man kunne få 

tømningsmuligheder til holding tank ii yderhavn. 
• Lotte spørger til vaskesøjle 
• Bestyrelsen har ikke afskaSet ideen og arbejder videre med et budget forslag. 
• Henrik Grønbech spørger til opdatering af havneguides for at sørge for ordentlig 

markedsføring. 
• Kenn gør opmærksom på at der er en udfordring med nogen guides som kobler 

søfronten og yderhavnen sammen. Gør at nogen mener de kan ligge med et søfronten 
mærke i Yderhavnen. 



• Erik fortæller at bestyrelsen er opmærksom og at der skal tages nye billeder når huset 
er helt på plads. Der opdateres på havneguide. 

• Jesper ønsker at takke den afgående formand for sit fantastiske arbejde og opbygning 
af en skøn klubånd. 

• Jesper påpeger at molen også er meget udsat og fare for kollaps. 
• Jesper forslår at man i forbindelse med mole udbedring indtænker muligheder for flere 

havnepladser 
• Frank beretter at Næstved havn er ejer af molen og at man tidligere har diskuteret med 

Næstved havn uden eSekt. 
• Bestyrelsen vil tage det op med Næstved havn igen 
• Henrik Grønbech fortæller at han har mulighed for at skaSe møbler fra 3F 

smålandshavet i forbindelse med deres renovering. 
• Bestyrelsen sammen med husindretnings udvalg vil kigge på hvilke møbler der kunne 

være af interesse. 
• Dirigenten takker af og giver ordet til Carsten for at annoncere årets klubkammerat 
• Henrik Grønbech er udnævnt som årets klubkammerat for sit engagement. 
• Erik tager ordet og takker dirigenten med et par flasker vin. 
• Erik fortsætter og på vegne af bestyrelsen takker den afgående formand for sit kæmpe 

arbejde og overleverer Carsten et gavekort som tak 
 
Mødet lukkes af dirigenten 
 


